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Jussi Särkelä och 36 andra ledamöter har lämnat in följande motion i enlighet med fullmäktiges 
arbetsordning:

”I början av 2023 fördjupas Vandas och Kervos samarbete till ett gemensamt välfärdsområde. Det är ett 
historiskt ögonblick. Välfärdsområdet inverkar på varje Vandabos och Kervobos liv i form av bättre 
tjänster och därigenom bättre livskvalitet.

Vi föreslår att man i samband med inrättandet av välfärdsområdet utser den cykelled som följer Kervo 
åstrand till en gemensam cykelled för möten mellan invånarna. Leden rustas upp till en cykelväg för alla 
cyklister, där invånarna allt från barn till mor- och farföräldrar cyklar eller promenerar hela sträckan eller 
endast en del av sträckan. Cykelleden skulle gå från Dickursby till Kervo centrum.

Det finns flera kulturhistoriskt värdefulla objekt längs med ån. Utöver dessa kunde man anlägga olika 
kulturpunkter längs med leden samt rast-, vilo- och lekplatser. I planeringen kunde man också utnyttja 
Vandasällskapets och Kerava-seura ry:s expertis.”

Stadsfullmäktige 31.1.2022 § 14

Beslut:
Stadsfullmäktige beslutade att ta upp ärendet till behandling och sända fullmäktigemotionen till 
stadsstyrelsen för beredning.

Bilagor:
– Jussi Särkeläs och 36 andra ledamöters undertecknade motion om att anlägga en 

välfärdscykelväg mellan Vanda och Kervo 


